
Protokół z III posiedzenia Rady Dzielnicy Czechów Północny 

 w dniu 23.05.2023 r 
 

Miejsce posiedzenia:  siedziba Rady i Zarządu Dzielnicy Czechów Północny przy            ul. 
Szwajcarskiej 10 
Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 17.31 
Przewodniczący obrad: Małgorzata Wielgosz 
Protokolant obrad: Magdalena Szkodziak 
 
Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
3. Zatwierdzenie protokołu z II posiedzenia Rady Dzielnicy. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie  zaopiniowania nazwy nowej ulicy lokalnej – ulica Marii 

Walciszewskiej. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie  zaopiniowania nazwy nowej ulicy dojazdowej – ulica 

Marii Świtalskiej. 
6. Dyskusja na temat podziału pozostałych środków (92 000 zł) z rezerwy celowej na 

2023 r. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru zadań do realizacji ze środków rezerwy 

celowej na zadania zgłaszane przez jednostki pomocnicze w roku 2023. 
8. Informacje Przewodniczącej Rady i Przewodniczącego Zarządu o działaniach 

podejmowanych w okresie pomiędzy posiedzeniami. 
9. Wolne wnioski, informacje i zapytania członków Rady Dzielnicy. 
10. Zakończenie posiedzenia. 

 
Przebieg posiedzenia: 
 
Ad. 1) 
Posiedzenie otworzyła Pani Małgorzata Wielgosz Przewodnicząca Rady Dzielnicy 
Czechów Północny. Stwierdziła na podstawie listy obecności, że w posiedzeniu 
uczestniczy 13 członków Rady Dzielnicy na 15, co stanowi wymagane quorum. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Ad. 2) 
Przewodnicząca odczytała przekazany porządek posiedzenia i zadała pytanie, czy są 
propozycje zmian. Zgłoszeń nie było. Przewodnicząca poddała pod głosowanie 
zaproponowany porządek posiedzenia - został przyjęty jednogłośnie - 13 głosami. 
 
Ad. 3) 
Podczas trwania posiedzenia dołączył jeden członek Rady Dzielnicy Czechów Północny, w 
wyniku czego w dalszej części posiedzenia uczestniczyło 14 członków Rady. 
Przewodnicząca zadała pytanie czy są uwagi do protokołu. Nikt nie zgłosił uwag. 
Przewodnicząca poddała pod głosowanie protokół z posiedzenia z dnia 18.04.2023. 
Protokół został przyjęty jednogłośnie - 14 głosami. 
 
Ad. 4) 
Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania nazwy nowej ulicy lokalnej – ulica Marii 
Walciszewskiej. 
Po krótkim wprowadzeniu przez Przewodniczącego Zarządu, Przewodnicząca Rady 
poddała projekt uchwały pod głosowanie. Wynik głosowania: 14- za, 0- przeciw i 0 - 
wstrzymujących się. Uchwała nr 12/III/2023 została podjęta. 



Uchwała stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Ad. 5) 
Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania nazwy nowej ulicy dojazdowej – ulica Marii 
Świtalskiej. 
Przewodnicząca poddała projekt uchwały pod głosowanie. Wynik głosowania: 14 - za, 0 - 
przeciw i 0 - wstrzymujących się. Uchwała nr 13/III/2023 została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Ad. 6) 
Dyskusja – Przewodniczący Zarządu Piotr Zygan przedstawił propozycję Zarządu 
Dzielnicy, którą jest przeznaczenie kwoty 90 tys. zł ze środków rezerwy celowej na 
położenie nawierzchni bitumicznej na parkingu usytuowanym pomiędzy ulicą 
Zelwerowicza a ulicą Harnasie naprzeciwko budynku Harnasie 10. Całościowy koszt 
remontu parkingu jest dużo wyższy, jednak argumentacją Zarządu Dzielnicy za 
przeznaczeniem środków w tej wysokości jest obietnica Zastępcy Prezydenta Miasta 
Lublin pana Artura Szymczyka o dofinansowaniu pozostałej kwoty potrzebnej do 
wykonania remontu całego parkingu, ze środków finansowych Planu dla Dzielnic. Pani 
Lucyna Więcierzewska zwróciła uwagę, że kolejny parking w pobliżu jest w gorszym stanie, 
ponieważ w ogóle nie posiada nawierzchni. 
Rozpoczęto dyskusję dotyczącą przeznaczenia pozostałych środków z rezerwy celowej    
(2 tys zł). 
Pan Andrzej Wróbel zaproponował aby przeznaczyć ją na wykonanie muralu. Pan Piotr 
Zygan zaproponował dofinansowanie organizacji spektaklu familijnego „Pan Pasek i 
Wydra” oraz odczytał pismo skierowane do Rady Dzielnicy przez panią dyrektor Szkoły 
Podstawowej nr 16 dotyczące sfinansowania zakupu przenośnego klimatyzatora. Pan 
Jakub Paruch zaproponował przeznaczyć ww środki na organizację kolejnej edycji biegu 
Czechowska Piątka. 
 
Ad. 7) 
Piotr Zygan złożył wniosek o przeznaczenie 90 tys. zł na położenie nawierzchni 
bitumicznej na parkingu usytuowanym pomiędzy ul. Zelwerowicza a ul. Harnasie 
naprzeciwko budynku Harnasie 10. Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt 
uchwały dotyczącej przeznaczenia środków z rezerwy celowej w wysokości 90 tys. zł na 
położenie nawierzchni bitumicznej na parkingu usytuowanym pomiędzy ul. Zelwerowicza a 
ul. Harnasie naprzeciwko budynku Harnasie 10. Wynik głosowania: 14- za, 0.- przeciw i 0 - 
wstrzymujących się. 
Uchwała nr 14/III/2023 w sprawie wyboru zadań do realizacji ze środków rezerwy celowej 
na zadania zgłaszane przez jednostki pomocnicze w roku 2023 została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
Lucyna Więcierzewska zgłosiła wniosek o przeznaczenie 2 tys. zł na organizację 
spektaklu familijnego „Pan Pasek i Wydra” . 
Elżbieta Turska zgłosiła wniosek o przeznaczenie 2 tys. zł na zakup klimatyzatora dla 
Szkoły Podstawowej nr 16. 
Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały dotyczącej przeznaczenia 
środków z rezerwy celowej w wysokości 2 tys. zł na organizację spektaklu familijnego „Pan 
Pasek i Wydra”. Wynik głosowania:  12 - za, 0 - przeciw i 2 - wstrzymujących się.             
W związku z ww. wynikiem głosowania zdecydowano, że nad wnioskiem dotyczącym 
klimatyzatora głosowanie nie odbędzie się. 
Uchwała nr 15/III/2023 w sprawie wyboru zadań do realizacji ze środków rezerwy celowej 
na zadania zgłaszane przez jednostki pomocnicze w roku 2023 została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 



 
Ad. 8) 
1. Przewodnicząca Rady Dzielnicy przedstawiła informację o działaniach podejmowanych 
pomiędzy posiedzeniami: 
a) uczestniczyła w Konwencie Przewodniczących Rad i Zarządów, na której proszono 
Rady Dzielnic o przekazanie informacji dotyczącej trasy spaceru dla dzielnic, który będzie 
we wrześniu br., 
b) poinformowała, że radni Rady Miasta Lublin planują przeprowadzić referendum w 
sprawie lokalizacji spalarni śmieci, 
c) poinformowała, że Urząd Miasta Lublin dał możliwości wypowiedzenia się drogą           
e-mailową w temacie dostępności kultury dla osób niepełnosprawnych, 
d) zobowiązała się do ustalenia terminu szkoleń stacjonarnych dla członków Rady 
Dzielnicy, którzy wolą taką formę szkolenia 
2. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy przedstawił informację o działaniach 
podejmowanych pomiędzy posiedzeniami: 
a) odczytał pismo od Zastępcy Prezydenta Miasta Lublin pani Beaty Stepaniuk-
Kuśmierzak dotyczące możliwości zorganizowania bezpłatnych zajęć sportowych             
w miesiącach lipiec – sierpień br.  Zarząd Dzielnicy przedstawił 2 propozycje z tej sprawie. 
Wniosek 1:  trening ogólnorozwojowy dla dzieci, który mógłby odbywać się w lipcu br. w 
Przedszkolu nr 76 przy ulicy Paderewskiego, a w sierpniu w Przedszkolu nr 37 przy ulicy 
Zakopiańskiej. Wniosek 2: gimnastyka dla seniorów. Przewodnicząca Rady poddała pod 
głosowanie wniosek nr 1. Wynik głosowania: 14 - za, 0 - przeciw i 0 - wstrzymujących się. 
Nad wnioskiem nr 2 głosowanie nie odbyło się, 
b) poinformował o e-mailach od mieszkańców ulic Raginisa, Gołębiowskiego i Bołbotta 
dotyczących budowy nawierzchni tych ulic, 
c) zobligował członków Rady Dzielnicy Czechów Północny do składania propozycji 
wniosków do budżetu miasta na rok 2024 drogą elektroniczną, 
d) poinformował o obowiązku wyznaczenia drugiej osoby do obsługi strony internetowej 
Rady Dzielnicy Czechów Północny. Wstępnie ustalono, że będzie to pan Andrzej Wróbel. 
Po dyskusji Piotr Zygan poinformował, że ustali czy wybór takiej osoby powinien odbyć się 
w drodze podjęcia uchwały, 
e) poinformował o swoim uczestnictwie w spotkaniach Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
(10 maja br.) oraz Komisji Samorządności (15 maja br.), 
f) zaproponował wznowienie dyżurów Rady Dzielnicy Czechów Północny od września 
bieżącego roku, które mogłyby się odbywać raz w miesiącu, 
g) poinformował również o: 
- możliwości zorganizowania szkolenia z tworzenia miejskich planów zagospodarowania 
przestrzennego przez Urząd Miasta Lublin, 
- planowanym podcięciu gałęzi drzew w czerwcu br. na ulicy Leszetyckiego i Symfonicznej, 
- likwidacji zardzewiałej tablicy ogłoszeń przy przystanku autobusowym naprzeciwko 
budynku Paderewskiego 4, 
- braku możliwości odmalowania pasów organizacji ruchu i przejścia dla pieszych w 
miejscu wykonania nowej nawierzchni na skrzyżowaniu ulic Beskidzka -Pienińska, 
- niewykonaniu naprawy nowowykonanej nawierzchni ulicy Poturzyńskiej, gdzie po 
deszczu stoi woda – ustalono ponowne zgłoszenie reklamacji. 
 
Ad. 9) 
Wolne wnioski: 
a) Członek Rady Dzielnicy Arkadiusz Ligęza w imieniu mieszkańców i jednocześnie 
rodziców uczniów Szkoły Podstawowej nr 16 poprosił o ustawienie wiaty przystankowej 
przy przystanku Harnasie 01 ze względu na dzieci, które mokną np. w czasie deszczu 



czekając na autobus. Przewodniczący Piotr Zygan poprosił, aby wniosek wpłynął drogą 
elektroniczną do Rady Dzielnicy wraz z uzasadnieniem, 
b) Członek Rady Dzielnicy Jakub Paruch poinformował, że ZTM pominął dzielnicę 
Czechów Północny w konsultacjach przy planowaniu nowej siatki połączeń linii 
autobusowych w związku z budową Dworca Metropolitarnego; zgłosił także wniosek o 
posprzątanie terenu za ekranami akustycznymi wzdłuż ulicy Choiny do ulicy Koncertowej 
oraz posprzątaniu ulic przy krawężnikach na osiedlu Choiny, 
c) Członek Rady Dzielnicy Marzena Wytrążek złożyła wniosek o skoszenie trawy przy 
Harnasie 3 w pasie drogowym od przystanku Harnasie 01 w kierunku osiedla po obu 
stronach jezdni oraz wzdłuż ulicy Koncertowej od Kościoła pw. Św. Jadwigi Królowej, 
d) Członek Rady Dzielnicy Justyna Szabat zgłosiła wniosek o skoszenie trawy ulicy 
Poligonowej od ulicy Zelwerowicza w stronę Górek Czechowskich i przycięcie gałęzi 
drzewa przy ulicy Bołbotta w stronę ulicy Poligonowej, 
e) Członek Rady Dzielnicy Zbigniew Zieliński zgłosił wniosek o prawidłowe oznakowanie 
ulicy wewnętrznej - łączącej ulicę Koncertową z ulicą Harnasie na wysokości sklepu 
Stokrotka Optima 
f) Członek Rady Dzielnicy Elżbieta Gulańczyk zgłosiła wniosek o skoszenie trawy w 
pasach drogowych na całym osiedlu Choiny, 
g)  Członek Rady Dzielnicy Arkadiusz Ligęza zwrócił uwagę, że na sesjach Rady Miasta 
Lublin nie ma przedstawiciela Rady Dzielnicy Czechów Północny. 
 
Ad. 10) 
Przewodnicząca Rady Dzielnicy Czechów Północny stwierdziła wyczerpanie porządku 
posiedzenia Rady i zamknęła posiedzenie o godz. 19.53. 
 
Protokołował/a: Magdalena Szkodziak 
 
Podpis sporządzającego protokół:                                              
Magdalena Szkodziak /-/ 
 
Załączniki: 
1. Lista obecności 
2. uchwała nr 12/III/2023 
3. uchwała nr 13/III/2023 
4. uchwała nr 14/III/2023 
5. uchwała nr 15/III/2023 
 
 
 
       
      Protokół zatwierdzony w dniu 20.06.2023 r. 
                 
                 Podpis Przewodniczącego obrad: 
                                                                            (po zatwierdzeniu protokołu) 
 
 
                                                               Małgorzata Wielgosz /-/ 


